Stage Effect



吊挂式薄雾机

HAZE MACHINE

外观采用整体化吊挂设计,2.5L的油桶减去了您长时间使用机器时频繁添加烟油的 繁琐,防漏型油桶让您无需担心运输或机器倾倒时造成烟油溢出。油桶的防滑落设计 条项,则属于面临社区办法的"它是种理"的程序设计。 使油桶取出用色时方便快捷,机器自带设计量量和的水路,英文液晶操作异面让级 操作起来得心应手。新型加热系统,其特点是永不堵管,并且机器预热时间仅仅需要50 砂 重星轻功能全、爽相声音轻柔超静音,出烟均匀轻薄,烟雾输送距离远,是高档酒 吧和各种小型演出的最佳配搭。

This one haze machine can be hung on the truss or place on the ground . 2.5 L anti -leak oil tank less the trouble of frequently adding haze liquid to the machine . You even don't need to worry about liquid overflowing during transport or machine 加热式等多油 inclined. Anti-slip design let you easier conveniently put in or take off the tank from the machine. It has the function of DMX and timing quantitative. English version screen face is user-friendly. Never blocking up is the character of this new heating system. And heating time only need 50 seconds. Light weight, multi-functional, soundless. Haze is to be smooth and thin. Long distance output haze . One of the best partner in the small show .

HAZE MACHI	NE	(D-070D)
VOLTAGE	电 压:	AC110V~120V 60Hz AC220V~240V 50Hz
POWER	功 率:	1000W
CONTROL	控制:	LCD/DMX512/遥控(remote control)
COVERING AREA	覆盖面积:	5 min/200cube
RE-HEATING TIME	预热时间:	50秒(Sec)
CAPACITY OF OIL TANK	烟油瓶容量:	2.5L
SIZE(MM)	尺 寸:	300×300×230mm (L×W×H)
WEIGHT(KG)	重量:	7.0Kg









PORTABLE HAZE MACHINE 便携式薄雾机

(D-070C) 使拂式海雾机专业的长寿的薄雾机,体积小,高级的防漏油瓶令雾油不会渐漏。 DMX-512,漏控,矩时定量,风机可调大小,全功能划机型,可以多台臺加使用。特别设计 的加热系统,能连续不断的旋供均匀的琐雾。0-100精准输出调节。噪音控制优良很适合在 需要安静的空间使用。如高档电脑灯具的配合使用,剧院、舞台、高档酒吧等场所。

D-070C is one kind of portable professional long life haze machine. Small size, high-level anti-leak oil tank. DMX512, remote, manual control, timing quantitative. Fan speed can be adjustable. It can more than one piece overlying to use together. Special heating system continuous offer well-distributed smoke . Output from 0-100 . Soundless and sound less let it suit for quiet space . If you use with stage lighting together , it must very perfect for the light show in the theater, stage and





PORTABLE HA	NE (D-070C)	
VOLTAGE	电 压:	AC110V~120V 60Hz AC220V~240V 50Hz
POWER		900W
CONTROL		
RE-HEATING TIME	预热时间:	2分钟(min)
CAPACITY OF OIL TANK	烟油瓶容量:	2. 0L
SIZE(MM)	尺 寸:	410×225×430mm (L×W×H)
WEIGHT(KG)	重 量:	8.0Kg



HAZE MACHINE 土豪金薄雾机

薄雾机是2015年推出的一款新型薄雾机。这款机具备了以往第二代薄雾机的所有功能,有此基 础上采用德国最新的加热技术,使薄雾机加热更完全,制造出更多细腻优雅的烟雾粒子。静音高 质油泵,高精密印刷电路板,高效发热芯技术保证了低耗油量(1L薄雾油100%烟量输出能连续使 用6小时)。使用定时定量液晶控制面板,可精确到秒和百分点来控制或期持续时间、间隔时间。 内建有 DMX512 的功能更增加学业场合使用连结性。配用 DISCO 专能的第二代海雾油,其优雅的 概雾粒子,会是传递光液效果的最佳选择。

D-070B Haze machine promoted in 2015 . This haze machine succeed all the function from the second generation haze machine(old one), it takes Germany newest heating technology full heating to create more smooth elegant haze objects. Soundless high level pump and high density print circuit, efficient heating chip ensure low-consumed oil. (One liter haze liquid output 100% haze continuous for 6 hours)Timing quantitative screen to control precisely 100 poin haze spraying continuous time and interval time. DMX 512 function use flexibly in many professional place. It would be better to use our haze lequid in case machin

HAZE MACHI	NE	(D-070B)
VOLTAGE	电 压:	AC100V~120V 60Hz AC220V~240V 50Hz
POWER	功率:	900W
CONTROL		DMX512/LCD(remote control)
RE-HEATING TIME	预热时间:	40秒(Sec)
CAPACITY OF OIL TANK	烟油瓶容量:	5.0L(防漏油瓶/Leak proof oil bottle)
SIZE(MM)	尺 寸.	540×250×400mm (L×W×H)

量: 18Kg



WEIGHT(KG)

